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1. Pp Juhatuse koosoleku nr. 20 otsuste täitmisest 

 

1. Pp. Ülevaade 19. juhatuse koosoleku otsuste täitmisest 

1.3. Audiitori otsustamine perioodiks 2018 – 2020 

Otsustati, et viimasena saadetud lepingut Õnne Kurvet OÜ Audiitorbüroole me enam kindlasti 

muutma ei hakka. Kui antud büroole leping ei sobi, siis oleme sunnitud otsima uue audiitori. 

Audiitoribüroole on vastav sõnum edastatud. Vältimaks arusaamatusi oli Õnne Kurvet OÜ 

Audiitorbüroole poolne ettepanek teha vastav päring Audiitorkogu metodoloogiakomisjonile, et 

saada kinnitust kõne all oleva lepinguvariandi sobivusele. Selle päringu lubas audiitorbüroo teha. 

Sobivuse korral on Õnne Kurvet valmis selle koheselt allkirjastama.  

 

OTSUSTATI: Välja saadetakse uued hinnapäringud. Õnne Kurvet OÜ Audiitorbürooga lepingut ei 

sõlmita. 

 

3. Pp  2018. aasta lõpuürituse korraldamisest. 

Üritus kulges 07.11. Lillepaviljonis edukalt ja väga meeldivas õhkkonnas. Meediakajastus oli hea. 

Osales 138 inimest. Intervjuud ja liikuvat pilti edastati ETV uudistesaadetes, samuti suuremate 

ajalehtede portaalides. 

KOMMENTAAR (R. Rand): Peaksime üle vaatama 2019. aasta reglemendis parimate sportlaste 

valimise. 

KOMMENTAAR (R. Mandri): Treenerite Nõukogu asemel võiks otsustada rahvas. 



KOMMENTAAR (M. Lepajõe): Või valida täielikult UCI reitingu järgi. 

KOMMENTAAR (J. Kirsipuu): Saaksime valiku teha ka 2-3 osapoole koondvalikuga, sarnaselt EOK-ga. 

 

ETTEPANEK (R. Rand): Järgmisel koosolekul vaatame reglemendi selle koha üle. Tuleb arvestada, et 

ka EOK raha tuleb tiitlivõistluste järgi. 

OTSUSTATI: Järgmisel koosolekul võetakse reglemendi muudatused päevakorda. 

 

 9. Pp Koondise riiete vajadus 2019. aastaks 

OTSUSTATI: Koondised teevad omad korrektuurid koguste osas ja edastavad Urmas Karlsonile. 

Järgmisel koosolekul 14. novembril on olemas tabel koos kogustega. 

 

OTSUSTATI: Urmas Karlson saadab riiete vajaduste tabeli edasi Allan Orasele. 

 

2. Pp Ülevaade 2018 eelarve täitmisest seisuga 31. oktoober 

 

Ülevaate eelarve täitmisest andis Urmas Karlson. 

 

Tulud kokku 410 706,71 

Kulud kokku 395 042,86 

Tulem  15 663,85 

Raha arvel SEB 21 405,00 

Raha arvel LHV 6 915,00 

 

  Eelarve Tulemus Võrdlus 

TULUD     
1. LIIKMETELT SAADUD TASUD    
Kokku 1. LIIKMETELT SAADUD TASUD 6 300,00 6 820,00 8% 

2. ANNETUSED JA TOETUSED    
Kokku 2.1 Toetused riigieelarvest 88 641,00 93 641,00 5% 

Kokku 2.2 Olümpiakomitee toetused 104 586,00 80 155,30 -23% 

Kokku 2.3 Sihtotstarbelised toetused 65 000,00 49 000,00 -24% 

Kokku 2.4 Muud annetused ja toetused 30 750,00 37 444,44 21% 

KOKKU 2. Annetused ja toetused 288 977,00 260 240,74 -9% 

3. TULUD ETTEVÕTLUSEST    
Kokku 3. TULUD ETTEVÕTLUSEST 121 500,00 112 704,16 -7% 

4. MUUD TULUD     
Kokku 4.1 Osavõtutasud  32 600,00 28 918,20 -11% 

Kokku 4.2 Muud tulud  600 2 023,61 237% 

KOKKU 4. Muud tulud   33 200,00 30 941,81 -6% 

TULUD KOKKU   449 977,00 410 706,71 -8% 

     
KULUD     
5. SF. PROJEKTIDE OTSESED KULUD    
Kokku 5.1 Eesti meistrivõistluse korraldamine 36 200,00 39 812,88 9% 

5.2 Koondised     
Kokku 5.2.1  Maanteesõidu koondis 106 700,00 100 197,16 -6% 

Kokku 5.2.2  Maastikusõidu koondis 33 950,00 37 892,73 11% 

Kokku 5.2.3  BMX koondis 700 2 560,00 265% 

Kokku 5.2.4  Koondiste muud kulud 10 500,00 16 974,95 61% 



Kokku 5.2 Koondiste kulud kokku 151 850,00 157 624,84 3% 

Kokku 5.3  Muud sihtotstarbeliste projektide kulud 30 000,00 33 051,56 10% 

KOKKU 5. SF projektide otsesed kulud 218 050,00 230 489,28 5% 

6. Jagatud annetused ja toetused    
Kokku 6. Jagatud annetused ja toetused 31 000,00 18 549,00 -40% 

7. Mitmesugused tegevuskulud    
Kokku 7.1 Majanduskulud 20 211,00 24 299,54 20% 

Kokku 7.2 Transpordikulud 25 368,00 21 492,09 -15% 

Kokku 7.3 Muud kulud  26 720,00 10 692,25 -59% 

KOKKU 7. Mitmesugused tegevuskulud 72 299,00 56 483,88 -21% 

8. Tööjõukulud     
Kokku 8. Tööjõukulud   122 668,00 88 800,70 -27% 

9. Põhivara kulum ja väärtuse langus    
Kokku 9. Põhivara kulum ja väärtuse langus 960 720 -25% 

KULUD KOKKU   444 977,00 395 042,86 -11% 

     
ARUANDEAASTA TULEM  5 000,00 15 668,06 213% 

 

KOMMENTAAR (U. Karlson): Hetkeseis meil väga hea ei ole. Kohustusi aasta lõpuni on meil veel palju 

ja seis läheb miinusesse. Natuke tulu laekub veel Olümpiakomiteest. Kultuurkapitalist on vähem 

laekunud kui prognoosisime. 

KOMMENTAAR (R. Rand): Täna oleme fakti ees. Mida peaksime tegema, et Kultuurkapitalistki 

loodetud summa täis saada. Peame kohe hakkama tegutsema, praegu ei ole kellegi juurde jutule 

minnes midagi kaasa võtta. Reklaammaterjalid peavad olemas olema juba oktoobrikuus! 

 

ETTEPANEK: Võtta teadmiseks. 

OTSUSTATI: Juhatus võttis info teadmiseks.  

 

3. Pp BMX krossi koondise tegevusplaan 2019 

 

BMX krossi arengust Eestis andis ülevaate Jaan Veeranna: 

2015. aastal kirjutasin arengukava BMX krossi arendamiseks Eestis ja oleme selle põhjal järk-järgult 

ka tegutsenud. Alates 2015. aastast juhendab meie parimaid BMX krossirattureid lätlasest treener 

Artis Žentins, kellega koostöö on olnud tõhus ja kelle abil oleme saavutanud häid tulemusi 

rahvusvahelisel areenil. 2015. ja 2016. aastal sõitis Miina Ojasild Euroopa karikavõistluste etappidel 

Belgias ja Hollandis ennast poolfinaali, 2016. aastal kvalifitseerus Eesti Euroopa Mängudele ja oli 

esindatud Ketlin Tekkeli näol naiste eliitklassis, 2017. aastal saavutas Sten Tristan Raid Euroopa 

karikavõistluste etapil Tšehhis 3. koha, Ruudi Lumiste jõudis poolfinaali, Euroopa Meistrivõistlustel 

Prantsusmaal jõudis Ruudi Lumiste taas poolfinaali, 2018. aastal saavutas Sten Tristan Raid Euroopa 

karikavõistluste esimesel etapil Itaalias 3. koha, teisel etapil 5. koha, Ruudi Lumiste oli mõlemal etapil 

poolfinaalis. MM-il oli Raid 7. Lisaks on hetkel Eestis veel mitmeid andekaid rattureid, kellest kuuleme 

ilmselt juba lähiajal. Töö käib hoolega. Eelarve on kokku pandud mõttega, et meil oleks olemas 

reaalne koondis, siiamaani oleme hakkama saanud lapsevanemate toetusega. 

Kulud 2019 võistlushooajal 

Kevadine treeninglaager 3800 

Osavõtt Euroopa KV (10 et.) 21830 

Osavõtt Euroopa MV 1450 

Osavõtt Maailmameistrivõistlustest 4420 



KOKKU 31500 

Treeneri palk 12000 

KOKKU 43500 
 
Tartu LV kulud 7800 

EJL kulu 35700 
 

KOMMENTAAR (R. Rand): Mõte on reaalne ja peame sellega kindlasti tegelema. Kui jõuame selle 

aasta eelarveni, siis pilt muidugi nii ilus ei ole. BMX krossi koondisele peaksime leidma 1-2 toetajat, 

lisaks KULKA projektid. Hetkel on ebatõenäoline, et täies ulatuses seda eelarvet suudame täita. 

KOMMENTAAR (M. Lepajõe): Järgmine aasta on BMX krossi EM Lätis. Võiksime korraldada 

transpordi fännidele ja selle pealt koondisele raha teenida. 

KOMMENTAR (R. Rand): Madise ideed peaksime kindlasti kaaluma, väike rahastamise võimalus on. 

ETTEPANEK: Võtta teadmiseks. 

OTSUSTATI: Juhatus võttis info teadmiseks. 

 

 

4. Pp BMX freestyle arendamisest tulevikus 

 

31. oktoobril toimus kohtumine EJL presidendi ja BMX freestyle eestvedaja ja Simple Sessioni 

korraldaja Mario Orglaga, kus Mario tutvustas BMX freestyle plaane ja seniseid tegemisi. 

UCI korraldab World Cupe BMX freestyle park ja flatland kategooriates, maailma meistrivõistlusi 

ainult park kategoorias. Tokyo OM-il on juba kavas ka BMX Freestyle Park. 

Hetkel on Eestis kolm ratturit, kes võiks maailma tasemel sõita.  

Vajalikud eeldused ja koordinatsioon freestyle parkis maailma tippudega koos sõitmiseks on olemas 

Roomet Säälikul. Simple Session  2018-l  jäi ta sellel alal napilt finaalist välja. Hetkel sõidab Roomet 

peamiselt tõukerattaga, kus ta on maailma karikaarvestuses 20 parima hulgas.  

2018. aastast korraldab UCI World Cup võistlusi lisaks BMX freestyle parkile ka flatland kategoorias. 

Eestis on selles distsipliinis maailma tasemel sportlased olemas – Bert Ribul ja Andres Lainevool. 

2019. aastast on flatland UCI võistlustel ka litsentsinõue. 

Kohtumise käigus lepiti kokku, et Urmas Karlson võtab ühendust sportlastega ja täpsustab nende 

eesmärgid lähitulevikus. Peale seda on võimalik koostada ühine tegevuskava eelkõige OM silmas 

pidades. 

Simple Session 18 BMX finaal: https://www.redbull.com/int-en/tv/video/AP-1U6CTX7T11W11/bmx-

finals 

KOMMENTAAR (U. Karlson): BMX freestyle oleks meile hea ala, sportlastel on olemas juba lepingud 

ja toetajad. 

KOMMENTAAR (R. Rand): Kindlasti suhtleme nendega ja teeme koostööd. 

KÜSIMUS (M. Lepajõe): Kas oli juttu ka sellest, et Simple Session võiks olla MK etapp? 

VASTUS (U. Karlson): Ei olnud, aga kindlasti peaksime ka sellest rääkima. 

KOMMENTAAR (R. Rand): BMX freestyle on selline ala, mis tänasel päeval vajab kõige vähem hoolt. 

BMX areneb üleüldse väga jõudsalt.  

https://www.redbull.com/int-en/tv/video/AP-1U6CTX7T11W11/bmx-finals
https://www.redbull.com/int-en/tv/video/AP-1U6CTX7T11W11/bmx-finals


ETTEPANEK: Otsustada edasine tegevusplaan seoses BMX freestylega. 

OTSUSTATI: Urmas Karlson võtab sportlastega ühendust, kui nad on Eestis ja lepib kokku 

kokkusaamise. 

 

5. Pp 2019. aasta eelarve projekt I lugemine 

 

Tulud kokku 376 636,00 

Kulud kokku 536 754,08 

Tulem  -160 118,08 

 

  Eelarve 2018 Tulemus 2018 Eelarve 2019 

TULUD     
1. LIIKMETELT SAADUD TASUD    
Kokku 1. LIIKMETELT SAADUD TASUD 6 300,00 6 820,00 6 400,00 

2. ANNETUSED JA TOETUSED    
Kokku 2.1 Toetused riigieelarvest 88 641,00 93 641,00 104 000,00 

Kokku 2.2 Olümpakomitee toetused 104 586,00 80 155,30 72 586,00 

Kokku 2.3 Sihtotstarbelised toetused 65 000,00 49 000,00 35 000,00 

Kokku 2.4 Muud annetused ja toetused 30 750,00 37 444,44 11 050,00 

KOKKU 2. ANNETUSED JA TOETUSED 288 977,00 260 240,74 222 636,00 

3. TULUD ETTEVÕTLUSEST    
Kokku 3. TULUD ETTEVÕTLUSEST 121 500,00 112 704,16 114 900,00 

4. MUUD TULUD    
Kokku 4.1 Osavõtutasud 32 600,00 28 918,20 31 700,00 

Kokku 4.2 Muud tulud 600 2 023,61 1 000,00 

KOKKU 4. MUUD TULUD 33 200,00 30 941,81 32 700,00 

TULUD KOKKU 449 977,00 410 706,71 376 636,00 

     
KULUD     
5. SF. PROJEKTIDE OTSESED KULUD    
Kokku 5.1 Eesti meistrivõistluse 
korraldamine 36 200,00 40 318,33 40 200,00 

5.2 Koondised     
Kokku 5.2.1  Maanteesõidu koondis 106 700,00 100 197,16 131 864,00 

Kokku 5.2.2  Maastikusõidu koondis 33 950,00 37 892,73 75 950,00 

Kokku 5.2.3  BMX koondis 700 2 560,00 40 700,00 

Kokku 5.2.4  Koondiste muud kulud 10 500,00 16 974,95 10 500,00 

5.2 Koondiste kulud kokku 151 850,00 157 624,84 264 014,00 
Kokku 5.3  Muud sihtotstarbeliste projektide 
kulud 30 000,00 32 546,11 20 000,00 

KOKKU 5. SF PROJEKTIDE OTSESED KULUD 218 050,00 230 489,28 324 214,00 
Kokku 6. JAGATUD ANNETUSED JA 
TOETUSED 31 000,00 18 549,00 33 000,00 

7. Mitmesugused tegevuskulud    
Kokku 7.1 Majanduskulud 20 211,00 24 311,54 20 966,48 

Kokku 7.2 Transpordikulud 25 368,00 21 492,09 26 368,00 

Kokku 7.3 Muud kulud 26 720,00 10 692,25 28 738,00 



KOKKU 7. MITMESUGUSED TEGEVUSKULUD 72 299,00 56 495,88 76 072,48 

KOKKU 8. TÖÖJÕUKULUD 122 668,00 88 800,70 103 467,60 

KULUD KOKKU 444 977,00 395 054,86 536 754,08 

     
PÕHITEGEVUSE TULEM 5 000,00 15 651,85 -160 118,08 

 

KOMMENTAAR (U. Karlson): Hasartmängumaksu nõukogu kaob ära, selle arvelt tuleb EOK-st raha 

juurde. Hetkel on väga raske alaliitudel prognoosi teha. Infopäeval öeldi veel, et Kultuurkapitali 

toetus langeb 50% võrra. 

KOMMENTAAR (R. Rand): Teeme selgeks kellega peaksime suhtlema, et kindlaks teha milliste 

vahenditega saame eelarves arvestada. 

KOMMENTAAR (S. Lipp): Husqvarnaga on kokkulepped olemas ja toetus on samas mahus, mis 2018. 

Samadel tingimustel jätkab ka Schenker, kelle toetus on 5 000€ või rohkem. Scania kohta ei tea, peab 

Hannes Kägu käest uurima. 

KOMMENTAAR (R. Rand): MTB koondisele peaksime juurde leidma 10 000€. Võib-olla Silberauto? 

Kui sellises mahus toetajat ei leia,  jätame särgil rinna logo tühjaks. Peame mõtlema ka cyclo-crossi 

koondisele, äkki liita maastikukoondisega. 

KOMMENTAAR (S. Lipp): Koostööpunkte maastiku ja cyclo-crossi vahel on palju, peame sellele 

kindlasti tähelepanu pöörama, noortel, kes peale tulevad on potentsiaali. 

KOMMENTAAR (U. Karlson): Mari-Liis Mõttus lõi käed Cannibal Team-iga ja cyclo-crossi EM-il oli U23 

vanuseklassis 12. 

KÜSIMUS (R. Rand): Kas meil on plaan korraldada ka juunioride velotuuri? 

VASTUS (R. Mandri): Korraldusliku poole pealt on juunioride velotuuri korraldamisel väga suur 

ebakindlus. Sander Maasing enam Jõgeva rattarallit ei korralda, sealt toetust ei saa. Sellise võistluse 

korraldamisel peab olema kindlustunne, see aasta oli väga palju peavalu. Ma ei näe, et meil on 

finantsiline pool selleks olemas. Lihtsas asukohas on 4 päevase võistluse eelarve ca 12 000€. See 

aasta oli 45 osalejat, seda on vähe.  

KOMMENTAAR (J. Kirsipuu): Võidusõit oli hea, aga sportlasi oleks kindlasti juurde vaja. UCI kalendris 

on enne MM-i Ncup võistlus Koeras, Euroopas sobilikke võidusõite ei ole. Sügisene võistlus oleks 

super. 

KOMMENTAAR (R. Rand): Jätame selle mõtlemiseks. 

KOMMENTAAR (M. Lepajõe): Kui palju kulusid järgmiseks korraks vähendame? 

KOMMENTAAR (R. Rand): Tulude poolt proovime tõsta ja siis vaatame kust saame vähendada. 

KOMMENTAAR (M. Lepajõe): 70 000€ tundub, et peame kindlasti vähendama ja tulusid 

suurendama. 

 

ETTEPANEK: Võtta teadmiseks. 

OTSUSTATI: Juhatus võttis info teadmiseks. Järgmiseks eelarve lugemiseks proovitakse leida lisa 

toetajaid ja vähendatakse kulusid. 

 

 

6. Pp 2019. aasta võistluskalendri registreerimisest 

 

EJL reglemendi järgi lõppes registreerimine kalendriks 15. novembriks. Võistluste registreerimistasu 

maksetähtaeg on 30. november. 

Registreeritud on 2019. aasta kalendrisse 89 võistlust, millele lisanduvad veel SOUDAL cyclo-crossi 

sarja võistlused. 2018. aasta kalendrisse on registreeritud üle 100 võistluse. 

 



2019. aastaks on kalendrisse registreeritud: 

Maanteevõistlusi 40 

Maastikuvõistlusi 36 

BMX võistlusi   9 

Cyclo-crossi võistlusi 2 

Trekivõistlusi   2 

 

ETTEPANEK: Võtta teadmiseks. 

OTSUSTATI: Juhatus võttis info teadmiseks. 

 

 

7. Pp Eesti Meistrivõistlustest 2019. aastal 

 

Ala Asukoht Kuupäev Klubi Korraldaja 

Kriteerium – I etapp 
 

Tallinn, Lillepi park 05.05.2019 Kalevi Jalgrattakool Jaanus Prükkel 

Kriteerium –II etapp 
 

Tallinn, Tondiraba 
rulluisurada 

11.05.2019 Kalevi Jalgrattakool Jaanus Prükkel 

Kriteerium –III etapp 
 

Elva, Arbimägi 18.05.2019 Elva JK Velorõõm Caspar Austa 

Eesti Noorte 
Meistrivõistluste I 
etapp BMX krossis 

Peetri, Sport of 
Tallinn 

19.05.2019 Spordiklubi Airpark Jaan Tults 

Maastikumaraton 
 

Alutaguse 01.06.2019 MTBEST Tiit Pekk 

Eesti Noorte 
Meistrivõistluste II 
etapp BMX krossis 

Tartu 15.06.2019 Spordiklubi Velo Jaan Veeranna 

Eraldistart 
 

Viljandi 27.06.2019 Viljandi rattaklubi Kristjan Kivistik 

Grupisõidud 
 

Viljandi 29-30.06.2019 Viljandi rattaklubi Kristjan Kivistik 

Mitmepäevasõit (Tartu 
Noortetuur) 

Otepää 2-4.07.2019 Rein Taaramäe 
Rattaklubi 

Andri Lebedev 

Eesti Noorte 
Meistrivõistluste III 
etapp BMX krossis 

Tartu 06.07.2019 Spordiklubi Velo Jaan Veeranna 

Mitmepäevasõit 
seenioritele 

Hiiumaa 06-07.07.2019 Jalgrattaklubi 
Paralepa 

Jaanus 
Nõmmisto 

BMX-kross 
 

Tartu 07.07.2019 Tartu SK Velo Jaan Veeranna 

Olümpiakross/downhill 
 

Kütiorg 20-21.07.2019 Haanja Rattaklubi Tarmo Mõttus 

Eesti Noorte 
Meistrivõistluste IV 
etapp BMX krossis 

Tartu 10.08.2019 Spordiklubi Velo Jaan Veeranna 

Trekisõit seenioritele Helsingi 11.08.2019 Kalevi Jalgrattakool Jaanus Prükkel 

Teatekross Jõulumäe 08.09.2019 Pärnu Spordiselts 
Kalev 

Kaido Juurik 

Cyclo-cross 
 

Suure-Jaani Oktoober 2019 MTÜ PaRe Sport Aivar Paas 

 



KOMMENTAAR (R. Rand): Mitte OM alad võiksid olla teise mõttega kui EMV. Teen ettepaneku 2019. 

aastal jätta nii nagu on, aga 2020 vaatame süsteemi üle. 2019. aastal võiks talikross ikkagi olla ka 

EMV. 

KOMMENTAAR (K. Juurik): Tegelikult on Jüri Kalmus ka sellega päri, et talikrossis EMV-d ei 

korraldata, sellest oleme juba aastaid rääkinud. Elva talikross toimub, aga klubide huvi selle vastu 

hakkab taanduma. 

KOMMENTAAR (R. Mandri): Seal jagatakse punkte ja veetakse noori arutult kohale. 

KOMMENTAAR (K. Juurik): Kui EMV ei toimu, siis talikrossi osalejate arv kukub 2/3. 

KOMMENTAAR (U. Karlson): EMV talikrossis võiks olla, aga rahapunkte seal ei jaga näiteks. 

KOMMENTAAR (R. Rand): See on hea kompromiss. 

 

KOMMENTAAR (R. Rand): OM aladel võiks igal võistlusel olla ka nimisponsor. Koos korraldajatega 

peame suhtlema omavalitsustega. Maantee EMV-l on Viljandi linnaga kokkulepe 5000€ saamiseks. 

Samuti on olemas nimisponsor Viljandi Metall. Cyclo-crossi EMV-ks võiksime kaasata ka kohalikke 

ettevõtteid, näiteks Eesti Höövelliist OÜ. Sama teema võiks olla ka MTB ja BMX-ga. 

 

KÜSIMUS (U. Karlson): Kuidas võrdsustame auhinnarahad? 

KOMMENTAAR (J. Veeranna): Lätis BMX krossis on stardimaksud eliidi ja juunioride klassidele 

kõrged, auhinnarahad makstakse nende arvelt – pool võitjale, 2/3 teisele kohale ja 1/3 kolmandale. 

KOMMENTAAR (M. Lepajõe): Tabeli peaksime tegema võrdsetel alustel, kui osalejaid on vähe, kas 

peame maksma. 

KÜSIMUS (S. Lipp): Kelle kohustuseks auhinnaraha väljamaksmine jääb? Korraldaja või EJL-i? 

VASTUS (R. Rand): Kohustus EJL-il see raha korraldajale leida. 

ETTEPANEK (R. Rand): Lisame auhinnaraha tabelisse BMX krossi ja määrad kinnitame järgmisel 

juhatuse koosolekul. 

KÜSIMUS (Ur. Karlson): Kas peaksime fikseerima ka mitte OM alade auhinnarahade määra? 

VASTUS (R. Rand): Nendel aladel toimub ka MM, välja arvatud kriteeriumis. Võime panna juurde 

märke, et soovituslik. 

 

OTSUSTATI: Jätta talikross EMV hulka, kuid erinevusega, et reitingupunkte seal võistlusel ei jagata. 

Lisada auhinnaraha tabelisse BMX krossi jaoks. 

 

8. Pp EV100 Spordiaasta Tähed 2018 auhinnagala kutsed 

 

Väljavõte EOK kirjast: 

Armsad EOK liikmed, 

Üsna pea, 27. detsembril on saabumas spordiaasta pikisilmi oodatud kulminatsioon – EV100 

Spordiaasta Tähed 2018 auhinnagala. 

Kuivõrd varasematelt on olnud oluliselt nõudlus gala kutsete järgi suurem, kui oleme suutnud pakkuda, 

siis sellel aastal on meil kena uudis – Eesti 100 juubeliaastal korraldame gala Saku Suurhallis ning 

sellega seoses on meil võimalik oma liikmetele anda tavapärasest veidi rohkem kutseid. Eeskätt 

soovime, et meie liikmed saaksid Spordiaasta Tähtede galale kutsuda oma töötajaid, sportlasi ja 

toetajaid. 

Palun saatke mulle nimeline nimekiri, kellele teie organisatsioon sooviks tänavu Spordiaasta Tähtede 

kutseid saada (nimi + seos organisatsiooniga). Nimeline nimekiri võimaldab meil kontrollida, et 

kutsutavad erinevate organisatsioonide vahel ei kattu. 



Võite sealjuures arvestada, et omalt poolt te ei pea nimekirja lisama neid, kes EOK poolt saavad 

automaatselt kutse: 

• Olümpiavõitjad ja olümpiamedalistid 

• EOK liikmesorganisatsioonide presidendid ja peasekretärid 

• EOK füüsilised liikmed 

• Esindajate kogu liikmed 

• Kõik Eesti Aasta sportlased läbi aegade 

• PyeongChangi ja Rio de Janeiro olümpiadelegatsioonide liikmed 

• Noorte olümpiamängude 2018 olümpiadelegatsiooni liikmed 

• EOK olümpiaettevalmistusprogrammi kuuluvad sportlased ja treenerid 

• EOK noorte saavutusspordi toetusprogrammi kuuluvad sportlased 

• EOK „Märka järgnevat põlvkonda“ järelkasvutiimi liikmed 
 

Juhin tähelepanu, et kuigi Saku Suurhall võimaldab vastu võtta rohkem külalisi, ei ole ka seal ruum 

piiramatu. Seetõttu ootan teie nimekirju võimalikult varakult, põhimõttel: kes ees, see sees. Kutsete 

nimekirjade saatmise viimane tähtaeg on 23. november. 

Kutseid hakkan alaliitudele EOK-st väljastama alates 3. detsembrist. 

Tervitades 

Jaanika Eilat 

Büroojuht 

+372 53 858 353 

 

Eesti Olümpiakomitee 

Pärnu mnt 102C, 11312 Tallinn 

www.eok.ee, Facebook 

 

 

 

 

ETTEPANEK: Lisada Spordiaasta Tähtede kutsete nimekirja järgmised inimesed: 

Juhatus, töötajad: 

Siiri Visnapuu 

Erkki Raasuke 

Enn Veskimägi 

Hannes Kägu 

Sulev Lipp 

Jaan Toots 

Evelin Idarand 

Reti Meema 

Annika Parv 

Toetajad: 

Allan Oras – Moomoo 

Jaanus Vahesalu – Husqvarna 

Maario Orgla -  Škoda Laagri 

Indrek Ellamaa – Muuga Betoonelement 

Imre Leetma – Kunda Nordic 

Janno Karu – Scania 

Janek Saareoks – Schenker 

Villu Maamägi – Viljandi Metall 

http://www.eok.ee/
https://www.facebook.com/Olympiafann/


Andrus Saarik – Hearum 

Väino Kaldoja 

Sportlased, treenerid, abi: 

Greete Steinburg 

Norman Vahtra 

Mae Lang 

Henri Treimuth 

Mathilde Manuela Nigul 

Janno Aksin 

Tõnno Palm 

Andrei Zagitov 

Jüri Suluste 

Raul Arula 

Anti Oot 

Ülo Treufeldt 

Martin Parv 

Tatjana Dobolina 

Kaljo Koch 

Janika Lõiv 

Mari-Liis Mõttus 

Peeter Pruus 

Gert Jõeäär 

Jaan Veeranna 

Andre Aduson 

Rene Mandri 

Karmen Reinpõld 

Pait Peri 

Mihkel Leopard 

Martti Alesmaa 

Martin Puusepp 

Veiko Lopman 

Gerd Kodanik 

Risto Usin 

Jorgen Nirgi 

 

OTSUSTATI: EJL büroost saadetakse nimekiri täienduste tegemiseks juhatusele. 

 

9. Pp Muud küsimused 

 

9.1 Eesti Laskesuusatamise föderatsiooni ettepanek esitada Margus Ader aasta spordihing 

kandidaadiks 

 

Väljavõte Martten Kaldvee kirjast: 

 

Tere Urmas, Evelin, 

  

Uurin maad, et kas olete mõelnud, keda esitate kandidatuurina Spordihing 2018 konkursile?  

  



Meil oleks üks põnev kandidaat välja pakkuda, kes viimase 10+ aasta jooksul on vahet pidamata 

spordivõistlustel käes hoidnud mikrofoni ning olnud kommentaator, moderaator ja päevajuht, aastas 

ligemale 50-70x eetris olles. 

Kuna ta on ka teie alaliiduga kokku puutunud, siis mõtlesime, et võiks selle kandidatuuri üheskoos 

ülesse seada? 

  

See mees oleks Margus Ader  

  

Eesmärk: Läbi Marguse poolt pakutava energia, emotsionaalsuse, kaasa elamise, asjatundlikkuse, 

oleks kõigil positiivsem liikumine,-sportimine,-võistlemine spordi üritustel. Külast kuni olümpiani, TV 

ekraanilt-staadionini, lapsest-pensionärini.  

  

Mis mõtted teil muidu oleksid ja kas võiks kõne alla tulla selline kandidatuur?  

  

Tervitades, 

Martten Kaldvee 

Secretary General / Peasekretär 

Estonian Biathlon Federation / Eesti Laskesuusatamise Föderatsioon 

Tel. +372 5669 8006 

info@biathlon.ee 

www.biathlon.ee 

 

ETTEPANEK: Otsustada, kas toetame Eesti Laskesuusatamise Föderatsiooni ettepanekul Margus 

Aderi kandidatuuri Spordihing 2018. 

OTSUSTATI: Juhatus otsustas kandidatuuri mitte toetada, vaid esitada Eesti Jalgratturite Liidu poolt 

oma kandidaat. 

 

9.2 Reklaam ajakirja MA OLEN JALGRATTUR 

 

ETTEPANEK: Otsustada EJL lehekülgede 2019. aasta tegemine.  

OTSUSTATI: Reklaami eest tasumine sarnaselt 2018. aastale. Esimesse numbrisse kindlasti võtta EJL 

kalendri reklaam. Edaspidistes numbrites kokku leppida. 


